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§1 OFMÖ Ordförande Katarzyna Szymkiewicz förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§4 Föregående mötes
protokoll

Protokollen skickades runt för allmän beskådan.

§5 Besultsuppföljning Punkten bordlades.

§6 Meddelanden Jörgen Ellberg rapporterade från VT.

Johan Bjarnevik påminde om kårens 20-årsjubileum, som firas
nu i maj.

Kasia informerade om lite arrangemang som går av stapeln, såsom
Flicka på Teknis, Teknikfokus, Tandemstafetten och D-konferensen
på KTH.

§7 Valärenden Då inga kandidater fanns till posterna, bordlades punkten till
nästa möte.

§8 CEQ Kursutvärderingsansvarige Mattias Zippert kunde berätta att det
varit ovanligt bra pli på SRD vad gäller inlämningen av kom-
mentarer, vilket inte varit fallet för kursledarna.

I övrigt är kursen Människan och tekniken fortfarande ett pro-
blem, vilket resulterar i att läraren kommer att bytas ut i nästa
kursomgång. SRD bör prata ut med kursansvariga innan kursen
drar igång.

§8.1 Handlingsplan OMD
HT2004

En handlingsplan för OMD har upprättats, och denna nöttes och
stöttes under mötet. Efter diskussion, enades mötet om att vi
vill ha vissa förtydlingar, såsom en mer detaljera, konkretiserad
plan, ett Worst case-scenario och bättre koll på schemaläggning-
en.

§8.2 Kursansvarigas
kommentarer

§9 Operativ utvärdering Punkten bordlades på grund av tidsbrist.

§10 Bologna Jan-Eric Larsson informerade om Bologna-processen, som syftar
till att harmonisera de högre utbildningarna i EU-länderna, spe-
ciellt då betygssystemet och tituleringar i nuvarande skede.

Jan-Eric berättade också om LTH:s mycket dåliga ekonomi. LTH
kommer att behöva spara in väldigt mycket de närmaste två till
tre åren, eventuellt måste vissa utbildningar slås samman eller
läggas ner.

§11 Tivoli Resan blir av, precis som varit sagt tidigare.
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§12 Övrigt Inget övrigt fanns att ta upp.

§13 OFMA Ordförande Katarzyna Szymkiewicz förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Johan Holmberg
Sekreterare

Katarzyna Szymkiewicz
Ordförande
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